
 

 

 

 
Protokoll fra møte i Markedsutvalget for reinkjøtt 

torsdag 19. desember 2024, Microsoft Teams 
 

Til stede:  John Anders Lifjell (NRL) 

Morten Floor (LMD) 

Johan Martin Eira (NRL) 

Grete Sjurgard (NRL) 

Johanne Stensaas (PRL) 

Forfall:   

Fra Landbruksdirektoratet:  Sissel Olsen (referent) 

 

 

Møteagenda 
 

Sak nr/år Tema Vedlegg 

45/24 Godkjenning av møteinnkalling og dagsorden  

46/24 Lagerbeholdning og markedssituasjonen  

47/24 Orientering om UMAMI 2025  

48/24 Eventuelt  



Sak nr. 

45/24 

 Markedsutvalget for 
reinkjøtt 

Behandling: 

19.12.2024 

Tittel: 

Godkjenning av møteinnkalling og dagsorden 

LDir saksnr: 

24/29200 

 
Møtebehandling: - 

Vedtak: Møteinnkalling og dagsorden ble enstemmig godkjent. 

Vedlegg/dokumenter:  

 
 

Sak nr. 

46/24 

 Markedsutvalget for 
reinkjøtt 

Behandling: 

19.12.2024 

Tittel: 

Lagerbeholdning og markedssituasjonen 

LDir saksnr: 

24/29200 

 
Møtebehandling: Per 16. desember var det slaktet 44 908 rein, hvilket er 12 156 færre enn 

på samme tidspunkt i fjor. Kalv utgjorde 82 prosent av det totale 
slakteuttaket, og gjennomsnittsvekten for alt slakt var 22,6 kilo – en 
økning fra året før. Det samlede slaktekvantum per 16. desember var 1 017 
tonn. 
 
Lagerbeholdningen per 1. desember var 659 tonn, hvorav 
finnbiff/reinskav utgjorde den største andelen med 382 tonn. I tillegg var 
det 114 tonn skrott på lager. Sammenlignet med 2023, da 
lagerbeholdningen var 705 tonn, er nivået noe lavere. Det høye lagertallet 
i 2023 skyldtes stor slakteaktivitet, og gjorde at beholdningen har holdt 
seg høy gjennom hele 2024. Lagertall fra 2018 og 2019 viser at næringen i 
normalår har ligget mellom 400 til 600 tonn. Basert på dette er ikke 
lagerbeholdningen per 1. desember 2024 urovekkende høy. 
 
Leder i Markedsutvalget har hørt et foredrag av Gunnar Thoen i Matprat, 
og fått vite at 7 prosent av Oslos befolkning har tenkt til å spise mer 
reinkjøtt i jula. 

 

Vedtak: Markedsutvalget tar lagerbeholdningen og slaktetallene til etterretning. 
Det sendes ut en pressemelding om økt etterspørsel etter reinkjøtt til jul, 
og sekretariatet informerer bedriftene gjennom et nyhetsbrev. I tillegg ber 
leder og sekretariatet om et møte med Gunnar Thoen. 

Vedlegg/dokumenter: Ingen vedlegg. 

 

 
Sak nr. 

47/24 

 Markedsutvalget for 
reinkjøtt 

Behandling: 

19.12.2024 

Tittel: 

Orientering om UMAMI 2025 

LDir saksnr: 

24/29200 

 
Møtebehandling: Leder og sekretariat informerer om status for UMAMI Arena 2025. NOVA 

Spektrum vant anbudskonkurransen, og skal levere stand til UMAMI 
Arena 2025.  
 
Skissen for standen blir vist frem, og medlemmene i Markedsutvalget 
ønsker bedre flyt mellom utstillerne og restauranten, større område for 
utstillerne og at det lages en ekstra hylle på kjøkkenbenken i restauranten 
som skjuler benken mer. 



Leder informerer videre om at Skodi Rein AS, Finnmark Rein AS, 
Stensaas Reinsdyrslakteri AS og Arctic Rein og Vilt AS er de fire 
bedriftene som skal være med på UMAMI. Svein Jæger Hansen skal ha 
ansvaret for kjøkkenet og Terje Holberg for restauranten. 

 

Vedtak: Markedsutvalget tar orienteringen til etterretning. 

Vedlegg/dokumenter: Ingen vedlegg.  

 
 

Sak nr. 
48/24 

 Markedsutvalget for 
reinkjøtt 

Behandling: 
19.12.2024 

Tittel: 
Eventuelt 

LDir saksnr: 
24/29200  

 
Møtebehandling: Ingen saker. 

Vedtak: - 

Vedlegg/dokumenter: -  

 
 
 


